



FOR IMMEDIATE RELEASE

**HK Express Announces Mega Sale Promotion
Great fares offer for as low as HKD\$80**

(Hong Kong 22 August 2014) Plan ahead your fall and next year's holiday with super low fares from HK Express, Hong Kong one-and-only dedicated low-fare airline. Fares range from as low as HKD\$80 one way are available for sale beginning 22 August till 11:59 on 28 August, for travel beginning 1 September 2014 through 30 June 2015 (applicable to designated routes).

Focusing on low fare, safety and on-time reliability, HK Express is revolutionizing air travel in Hong Kong and Asia. The airline provides low-fare travel to 15 popular destinations throughout Asia, including the newly launched routes to Busan in Korea as well as Ningbo in China, and the three new routes flying to Nagoya in Japan (commencing 18 September), Zhengzhou in China (commencing 26 September) and Quanzhou in China (commencing 14 October).

Promotion Period	Travel Period	Departure	Destination	Promotion Fare (One-way)*
22 Aug (00:00)- 28 Aug (23:59)	1 Sep 2014 – 30 Jun 2015 (applicable to designated routes)	HKG	Kunming	HKD 80
			Ningbo	HKD 80
			Zhengzhou	HKD 80
			Quanzhou	HKD 80
			Kota Kinabalu	HKD 80
			Penang	HKD 80
			Chiang Mai	HKD 80
			Phuket	HKD 80
			Taichung	HKD 120
			Osaka-Kansai	HKD 280
			Nagoya	HKD 280
			Tokyo- Haneda	HKD 380
			Fukuoka	HKD 380
			Seoul-Incheon	HKD 280
			Busan	HKD 380

* Prices do not include taxes, fuel surcharges and other charges



For reservations or information, please visit www.hkexpress.com or contact Customer Service Hotline: 3902 0288, follow us on SinaWeibo: www.weibo.com/hkexpress, WeChat: HK Express, Instagram: @HK_Express or refer to our Facebook fan page: www.facebook.com/HKExpress.



Photo Caption: HK Express will offer six weekly flight services between Hong Kong and Nagoya commencing on 18 September 2014

- Ends -

About HK Express:

HK Express is Hong Kong's one-and-only dedicated low-fare airline. By focusing on low fares, safety and best-in-class on-time reliability, HK Express is revolutionizing air travel in Hong Kong and Asia. The airline provides low-fare travel to 15 popular destinations throughout Asia, including the newly launched routes to Busan in Korea as well as Ningbo in China, and the three new routes flying to Nagoya in Japan (commencing 18 September), Zhengzhou in China (commencing 26 September) and Quanzhou in China (commencing 14 October). HK Express offers efficient, practical and borderless air travel, bringing the spirit of low fare travel to everyone in Hong Kong.

hkexpress.com

即時發佈

HK Express 推出機票熱賣優惠 15 個亞洲航點單程票價低至港幣\$80 起

(香港, 2014 年 8 月 22 日) 熱愛旅遊的人士是時候計劃秋冬及明年春夏的旅遊行程了! 本地唯一一家建基於香港的低成本航空公司 — HK Express 今天宣佈推出機票熱賣優惠, 由今天起至 8 月 28 日晚上 11 時 59 分, 特別提供低至港幣\$80*單程票價, 旅遊日期橫跨 9 月 1 日至 2015 年 6 月 30 日(部分航線除外), 讓您在旅遊旺季之前以最相宜票價預訂亞洲之旅。

藉相宜的票價及準時的升降表現, HK Express 的出現為香港及亞洲地區的航空市場帶來新氣象。目前, HK Express 航線覆蓋 15 個亞洲城市, 包括最新推出的韓國第二大城市 — 釜山、中國浙江省第二大城市 — 寧波及即將開通的三個新航點: 日本名古屋 (將於 9 月 18 日啟航)、中國鄭州(將於 9 月 26 日啟航) 以及中國泉州(將於 10 月 14 日啟航)。

銷售日期	旅遊日期	出發地	航點	單程優惠票價 (港幣)*
8 月 22 日凌晨至 8 月 28 日 晚上 11 時 59	2014 年 9 月 1 日至 2015 年 6 月 30 日 (部分航線除外)	香港	昆明	\$ 80
			寧波	\$ 80
			鄭州	\$ 80
			泉州	\$ 80
			亞庇 (沙巴)	\$ 80
			檳城	\$ 80
			清邁	\$ 80
			布吉	\$ 80
			台中	\$ 120
			大阪-關西	\$ 280
			名古屋	\$ 280
			東京-羽田	\$ 380
			福岡	\$ 380
			首爾-仁川	\$ 280
			釜山	\$ 380

* 不包括機場稅、燃油附加費及其他額外收費

機票預訂可透過HK Express網頁www.hkexpress.com或致電客戶服務熱線：3902 0288。瞭解更多資訊，可登入HK Express 新浪微博專頁 www.weibo.com/hkexpress、Facebook 專頁 www.facebook.com/HKExpress、關注HK Express 微信公眾帳號以及Instagram帳號 @HK_Express。



圖片說明： **HK Express**香港往返日本名古屋航班將於**9月18日**啟航

—完—

關於 HK Express

HK Express 是唯一一家建基於香港的低成本航空公司。憑藉相宜的票價、穩定的安全性和業內領先的準點率，HK Express 的出現為香港及亞洲地區的航空市場帶來全新氣象。目前，HK Express 的航點覆蓋亞洲 15 個的熱門旅行目的地，包括日本名古屋(將於 2014 年 9 月 18 日正式啟航)、中國鄭州(將於 2014 年 9 月 26 日正式啟航)以及中國泉州(將於 10 月 14 日正式啟航)，並計畫在不久的將來開闢更多新航點。HK Express 致力於為每一位旅客提供舒適便捷的航班服務，擴大廉游亞洲的版圖。